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[Helge Nielsen.] 
Rentesikringen må gøres permanent og 

ydes til det enkelte boligbyggeri i en periode 
af 6 år. Aftrapl1ingen kan bøjst ske med 
1 pet. pr. år. Hvor det er påkrævet, må 
denne ordning også omfatte bestående rente- 
sikret boligbyggeri. Her tænkes især på det 
byggeri, der er færdiggjort i de sidste pår år. 

Folketingsbeslutningen omfatter også ind- 
førelse af lejerdemokrati i den privatejede 
boligmasse samt bestemmelse om fri bytte- 
ret og skærpelse af kontrollen med udlej- 
ning af tomme lejligheder. 

Vi henviser til vort tidligere forslag om 
forbud mod ejerlejligheder i den bestående 
boligmasse og en skærpet kapitalvindings- 
afgift på de ikke solgte ejerlejligheder. 

Den nuværende lovgivning om lejefor- 
højelse ved genudlejning efter 1. januar 1971 
foreslår vi ophævet. Den vil forvride hus- 
lejeniveauet og hindre nødvendig rokering. 

De saneringsramtes genhusningsproblem 
er ikke løst gennem saneringslovens nu- 
værende bestemmelser. Disse bestemmelser 
må ændres, så der kan ydes tilskud, hvor 
der er tale om flere rokeringer for at skaffe 
den saneringsramte den mest hensigtsmæs- 
sige bolig. 

Forslaget til folketingsbeslutning inde-, 
holder ingen forslag om ændringer i bygge- 
riets momsgodtgørelse. Dette problem har 
socialdemokratiet rejst i folketingets 21 
mands udvalg vedrørende prisstop. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Spørgsmål om Iremme af forespørgsel til 
økonomi- og markedsministeren af Ivar Nør- 
gaard m. Il. 

(Forespørgslen (nr. I) findes i tidenden sp. 
862). 

Formanden: Hvis ingen gør indsigelse 
mod fremme af denne forespørgsel, betrag- 
ter jeg tingets samtykke dertil som givet. 
(Ophold). Det er givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

. Anden behandling af log-slag til lov om ind- 
lødsrets" meddelelse. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 11) 
findes i tidenden sp. 469, udvalgets betænk- 
ning i tillæg B. sp. 329). 

Der var ikke stillet ændringsforslag.. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredje behandling sat-' 
tes til forhandling under ét; 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets §§ 1 og 2 og dets overgang til 
tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredje behandling uden for- 
nyet udvalgsbehandling. Hvis ingen gør 
indsigelse mod dette forslag, betragter jeg 
det som vedtaget. (Ophold). Det er vedta- 
g e t . . .  ' 

Den næste sag på dagsordenen var:, 홢 

Anden behandling al forslag til lov om cBM,- 
dring af lov om statsstøtte til musikkonservato- 
1'ie')'ne i Esbjerg, Odense og Ålborg. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 40) I 
findes i tidenden sp. 654). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets tekst og spørgsmålet om 
dets overgang til tredje behandling sattes til 
forhandling under ét. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets tekst og dets overgang til tredje 
behandling 
vedtoges uden afstemning. ; 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om udførsel af fisk og fiskevarer. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 42) 
findes i tidenden sp. 678). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets tekst og spørgsmålet om 
dets overgang til tredje behandling sattes til 
forhandling under ét. - 


